

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK
APR 22 1987

**5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987**

**5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987**

BILL

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
EMPLOYMENT STANDARDS ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES NORMES D'EMPLOI**

HON. J.W. MOMBOURQUETTE

L'HON. J.W. MOMBOURQUETTE

EXPLANATORY NOTE

The present provision allows for the appointment of two alternate members. It is amended to allow for the appointment of an indeterminate number of alternate members.

NOTE EXPLICATIVE

La disposition actuelle prévoit la nomination de deux membres suppléants. La modification a pour but de permettre la nomination d'un nombre indéterminé de membres suppléants.

**An Act to Amend the
Employment Standards Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Subsection 50(2) of the Employment Standards Act, chapter E-7.2 of the Acts of New Brunswick, 1982, is repealed and the following is substituted:*

50(2) The Lieutenant-Governor in Council may appoint

(a) an alternate chairman, who shall act in the absence of the Chairman, and

(b) alternate members, an equal number of whom are in the opinion of the Lieutenant-Governor in Council representative of employees and employers, who shall act in the absence of the members.

**Loi modifiant la
Loi sur les normes d'emploi**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *Le paragraphe 50(2) de la Loi sur les normes d'emploi, chapitre E-7.2 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1982, est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

50(2) Le lieutenant-gouverneur en conseil peut nommer

a) un président suppléant, qui remplace le président en son absence, et

b) des membres suppléants qui remplacent les membres en leur absence, représentant également en nombre, de l'avis du lieutenant-gouverneur en conseil, les employés et les employeurs.

5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE EMPLOYMENT STANDARDS ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

HON. J.W. MOMBOURQUETTE

L'HON. J.W. MOMBOURQUETTE
